
Protokół Nr XLVI/2014 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 września 2014 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na sesji, stwierdził wg listy obecność 13 radnych, sesja 
jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Stanisława Łazarskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów 
uchwał: 

1. zmieniającej uchwałę własną Nr XLV/353/2014 z dnia 29 sierpnia 2014 roku 
w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy Sędziszów. 

2. Uchwała w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zadnie p.n.: 
„Przebudowa drogi gminnej nr 376012T Osiedle Na Skarpie - ul. 
Wodzisławska (ul. Rajska)”  

3. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na rzecz Powiatu jędrzejowskiego do 
wykonania zadań dotyczących przebudowy odcinka drogi Nr 0178T 
Niegosławice  - Konary – Strzeszkowice – Piskorzowice – Mierzawa – 
Krzcięcice – Sędziszów – Piła - Klimontów   położonego na terenie Gminy 
Sędziszów. 

4. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmiany w Planie Odnowy Miejscowości wsi 
Krzcięcice. 

Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad w/w uchwał, po uchwałach 
budżetowych. 
Głosowanie 
13 głosów za 
- na posiedzeniu Komisji wspólnych zdecydowaliśmy że wycofujemy z porządku 
obrad uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora ZUK 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 



7. Uchwała w sprawie zmian w Regulaminie wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych 
przez gminę Sędziszów. 

8. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego w sprawie podwyższenia 
wysokości kryterium dochodowego uprawniającego do nieodpłatnego 
korzystania z pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności albo pomocy w formie rzeczowej dla osób objętych 
wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania 
"Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014-2020. 

9. Uchwała w sprawie zmiany nr 1 zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Sędziszów. 

10. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2014 – 2024. 
11. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
12. Uchwała zmieniającej uchwałę własną Nr XLV/353/2014 z dnia 29 sierpnia 

2014 roku w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Sędziszów. 

13. Uchwała w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zadnie p.n.: 
„Przebudowa drogi gminnej nr 376012T Osiedle Na Skarpie - ul. 
Wodzisławska (ul. Rajska)”  

14. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na rzecz Powiatu jędrzejowskiego do 
wykonania zadań dotyczących przebudowy odcinka drogi Nr 0178T 
Niegosławice  - Konary – Strzeszkowice – Piskorzowice – Mierzawa – 
Krzcięcice – Sędziszów – Piła - Klimontów   położonego na terenie Gminy 
Sędziszów. 

15. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmiany w Planie Odnowy Miejscowości 
wsi Krzcięcice. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Wolne wnioski i dyskusja. 
18. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał informację z pracy za okres od ostatniej sesji (materiał w 
załączeniu do protokołu). 
Wzięto udział w spotkaniu organizowanym przez PGE Dystrybucja S.A. Skarżysko 
Kamienna na którym omawiano sprawy związane z opracowywaniem Planu Rozwoju 
na lata 2014 – 2019. Plan ten tworzony jest na okres 6 lat z możliwością aktualizacji 
co 3 lata. Zgodnie z  w/w Planem w 2018 r. przewiduje się rozbudowę GPZ w 
Sędziszowie w ramach zadania Radkowice – Wolica – Jędrzejów 1 – Jędrzejów 2 – 
Sędziszów – Szczekociny. Wartość w/w zadania wyniesie ok. 72 500 000 zł. 
Pan J. Strzelec 
- co to ma być czy powstaną miejsca pracy, teraz co 2 dni brakuje energii. 
Pan Burmistrz 



- na pewno wiąże się to z poprawą  bezpieczeństwa energetycznego, będzie wykonana 
główna linia plus rozbudowa GPZ. 
Radny N. Jawor 
- zapytał kto kupił działkę w Grązowie, czy to jest działka z drogą gminną? 
Pan Burmistrz 
- kupił to długoletni dzierżawca, nie pamiętam nazwiska. 
Ad. 6 
Radna B. Wójcik 
- bardzo proszę o udzielenie informacji dla Wspólnoty Nr 1 na Sadach na jakim etapie 
jest przejęcie działki nr 336/3 – parking. 
Radny W. Tabor 
- wzdłuż LHS leży przesiewka, proponuję pozyskać i składować dla naszych potrzeb, 
przy przejeździe na PALKO brakuje kruszywa, są duże ubytki przy Hotelu i drodze do 
Konstruktora, 
- rozdzielić pasy ruchu przy zjeździe z obwodnicy na Klimontowską, 
- przenieść znak „teren zabudowany” przed ul. Majową w kierunku cmentarza. 
Radny J. Sroka 
- Swaryszów należy kompleksowo zająć się niedrożnymi rowami celem odwodnienia, 
- droga dojazdowa do pól ostatnio utwardzona są obawy, że spływająca woda w 
kierunku powiatowej będzie zalewać posesje, rów jest niedrożny, po jego 
wyczyszczeniu woda zostanie odprowadzona, 
- mieszkańcy proszą o odpowiedź na piśmie czy będzie to robione te prace i kiedy, 
- w Tarnawie prośba o przejście poziome dla pieszych, 
- usunąć słup z pasa drogowego droga do pól między Strzelczyk – Mędrek. 
Radny Z. Konieczny 
- zrobiony odcinek drogi od Gniewięcina do Klimontowa są rowy ale nie do końca, 
brakuje ok. 200mb, woda będzie wpływać na pola, mieszkańcy proszą o rozwiązanie 
tego problemu, 
- odmulić przepust droga Podsadek – granica Jeżowa. 
Radny J. Strzelec 
- czy mamy jeszcze pieniądze na drogach, Mstyczów posesja nr 133 p. Nowak  nie ma 
wyjazdu z pola jest to droga gminna. 
- k/ Białka w Białowieży załamany mostek, kamień zatkał przepust. 
Radny D. Juszczyk 
- mamy problem z plagą szczurów biegających nocą po ulicach miasta, jest 
konieczność przeprowadzenia deratyzacji. 
Radny M. Mentel 
- wystąpić do ZDP o podcięcie konarów drzew w Krzcięcicach koło remontowanego 
mostu na odcinku od zakrętu do mostu. 
Radny J. Wiencek 
- na placu zabaw na Skarpie zniszczona piaskownica należy ją rozebrać lub naprawić 
bo zagraża bezpieczeństwu dzieci. 
Radny N. Jawor 
- podciąć gałęzie w Zielonkach k/Czekaja, zgłaszałem do drogowca do dziś nic nie 
zrobione, 



- prosiłem o zepchnięcie gruzu wywożonego przez wykonawcę ul. 1000-lecia, 
odjechali i nie zrobili tego, 
- czy będzie zrobione pobocze drogi od powiatowej do przystanku kolejowego? 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- przypominam kolejny raz o słupie telefonicznym przy ul. Marianowskiej, stwarza 
zagrożenie w ruchu drogowym, duży sprzęt nie może przejechać, 
- odsłonić znak przy przejeździe PKP bo jest niewidoczny i zrobić przejście dla 
pieszych, 
- chodnik przy PSP zapadnięty, zgłosić do naprawy, 
- wystąpić o przeniesienie słupa energetycznego koło Jaworski – Tomasik przy 
Jędrzejowskiej, ustawić lustro bo jest wąsko i nie ma chodnika, 
- ustawić znak ograniczenia prędkości 40km bo zniknął. 
Radny Z. Gładki 
- przyciąć wiklinę na zakręcie w Pawłowicach, brak widoczności, 
- słup telefoniczny na placu świetlicy w Łowini złamany, proponujemy go usunąć a 
kable podwiesić na energetycznym. 
Wiceprzewodniczący M. Gliwiński 
- wyciąć kasztany przy Przychodni Rodzinnej, ostatnio spadła gałąź na parkujący tam 
samochód, 
- wstawić zakaz zatrzymywania na odcinku od 1000-lecia do Przedszkola. 
Radny J. Strzelec 
- prośba o wyrównanie kamieńca w Podlesiu, śmieci są przywożone z okolicznych 
wsi, wepchnąć koparką i wyrównać. 
Radny N. Jawor 
- proszę o interwencję w sprawie odprowadzenia wody od strony Zapusty, będzie 
robiony asfalt a przepustu przy przejeździe PKP nie ma. 
Radny Z. Gładki 
- drogi powiatowe nie są koszone na całej długości, ostatnio też zrobiono odcinek a 
reszta została. ZUK kosi przy drogach gminnych i wykonuje całość a nie odcinkami. 
Pan Przewodniczący 
- prośba o wykonanie chodnika przy ul. Gródek most w kierunku Tarnawy. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zmian w Regulaminie wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez 
gminę Sędziszów. 
Pan Burmistrz 
- w projekcie jest jednakowa propozycja dla szkół i przedszkola jak ustaliliśmy na 
posiedzeniu komisji przedział 160 – 200zł 
Głosowanie 
13 głosów – za   uchwała Nr XLVI/359/2014 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego w sprawie podwyższenia 
wysokości kryterium dochodowego uprawniającego do nieodpłatnego korzystania 
z pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności 



albo pomocy w formie rzeczowej dla osób objętych wieloletnim programem 
wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania "Pomoc państwa w zakresie 
dożywiania" na lata 2014-2020. 
Głosowanie 
13 głosów – za                    uchwała Nr XLVI/360/2014 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie zmiany nr 1 zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za                 uchwała Nr XLVI/361/2014 
Ad. 10 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2014 – 2024. 
Głosowanie 
13 głosów – za                uchwała Nr XLVI/362/2014 
Ad. 11 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za                  
Radny J. Strzelec 
- w związku z trudną sytuacją w drogownictwie proszę aby środki z rezerwy 
przeznaczyć na zakup kamienia, każdy chce coś poprawić na swoim terenie. 
Pani Skarbnik 
- wydatki z rezerwy leżą w gestii Burmistrza. 
Pan Burmistrz 
- mamy trochę wysiewki kolejowej, żeby teraz kupić kamień musielibyśmy ogłaszać 
nowy przetarg a to byłoby dzielenie zadania. Nie możemy przekroczyć ilości kamienia 
jaka była w przetargu. Tam gdzie niezbędne będziemy punktowo naprawiać, są 
jeszcze środki z FOGR. Kamień wbudowany w wielu sołectwach woda zabrała i 
poniszczyła przy ulewach. Na pewno tam gdzie nie można się poruszać po drogach 
będzie zrobione. 
Radny J. Strzelec 
- ja rozumiem ale w budżecie są dodatkowe pieniądze na nowe zadania  a drogi są 
najgorsze. 
Pani Skarbnik 
- nie możemy dzielić zamówienia, gdybyśmy jeszcze raz ogłosili przetarg na zakup 
kamienia mielibyśmy problem i tłumaczylibyśmy się przed RIO dlaczego 
podzieliliśmy zadanie. 
Radny J. Strzelec 
- to po co nowe zadania wprowadzamy do budżetu, jako Komisja Rewizyjna 
uczestniczyliśmy w szkoleniach, na których mówiono że nowych zadań nie wolno 
wprowadzać do budżetu w trakcie jego realizacji. 
Pan Burmistrz 



- dowieźliśmy kamień w większość miejsc, do części tam gdzie mokro jeszcze nie 
dowieziono bo nie da się wbudować, u radnego Strzelca był rekord. 
Radny N. Jawor 
- woda wymywa kamień bo nie ma rowów. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek radnego Jana Strzelca o przeznaczenie środków z 
rezerwy na zakup kamienia. 
Głosowanie 
8 głosów – za 
4 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się 
Poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie 
Głosowanie 
9 głosów – za    uchwała Nr XLVI/363/2014 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniającą uchwałę własną Nr XLV/353/2014 z dnia 29 sierpnia 
2014 roku w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
11 głosów – za              uchwała Nr XLVI/364/2014 
Ad. 13 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na zadnie p.n.: 
„Przebudowa drogi gminnej nr 376012T Osiedle Na Skarpie - ul. Wodzisławska (ul. 
Rajska)”  - jest to uchwała intencyjna, zadanie będzie realizowane gdy dostaniemy 
pieniądze. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się      uchwała Nr XLVI/365/2014 
Ad. 14 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę w sprawie udzielenia dotacji na rzecz Powiatu jędrzejowskiego 
do wykonania zadań dotyczących przebudowy odcinka drogi Nr 0178T Niegosławice  
- Konary – Strzeszkowice – Piskorzowice – Mierzawa – Krzcięcice – Sędziszów – Piła 
- Klimontów   położonego na terenie Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
11 głosów – za                 uchwała Nr XLVI/366/2014 
Ad. 15 
Pan Burmistrz 
- przedstawił  uchwałę w sprawie wprowadzenia zmiany w Planie Odnowy 
Miejscowości wsi Krzcięcice. Zmiana jest konieczna aby parafia z Krzcięcic mogła 
wystąpić z wnioskiem o środki na wymianę okien w kościele. Wymieniliśmy wiele 
obiektów żeby później nie poprawiać uchwały. Ostatnio na zebraniach zarzucano, że 
gmina nic nie zrobiła, w ostatnich latach na drogi przeznaczyliśmy ok.34mln. Oprócz 
dróg mamy jeszcze inne zadania do realizacji. 



Głosowanie 
13 głosów – za                   uchwała Nr XLVI/367/2014 
Ad. 16 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Pani B. Wójcik – informację do Wspólnoty bl Nr 1 na Sadach przekażemy, 
Pan W. Tabor – część przesiewki już mamy gdy się da wjechać jeszcze będziemy brać, 
- wystąpimy o rozdzielenie pasów ruchu z obwodnicy, 
- o przestawienie znaku wystąpimy do Komisji Ruchu Drogowego. 
Pan J. Sroka – wystąpimy do ZDP o informację kiedy będzie wykonywane 
odwodnienie, 
- przejście dla pieszych przy szkole zgłosimy, ale myślę że jest to za blisko drugiego 
przejścia żeby była zgoda. 
Pan Z. Konieczny – jeśli rowów nie było w przetargu to pewnie nie zrobią, 
- odmulenie przepustu zgłosimy. 
Pan J. Strzelec – sprawa wyjazdu z pola zostanie rozeznana przez wydział BRI, 
- k/Białka sprawdzimy co trzeba zrobić i będziemy naprawiać. 
Pan D. Juszczyk – sprawa plagi szczurów wystąpimy do Lewiatana i Biedronki, niech 
wystąpią o deratyzację do SANEPID. 
Pan M. Mentel – zgłosimy o podcięcie gałęzi nad drogą powiatową. 
Pan N. Jawor – gałęzie podetniemy, od 1 października przychodzi grupa do robót 
publicznych, 
- Naczelnik Kot dzwonił do firmy aby wyrównali kamień wywożony z 1000-lecia. 
Radny N. Jawor 
- wszędzie przy drogach są robione pobocza, to kto nie dał do przedmiarów i czy tak 
już zostanie? 
Pan Z. Adamski – rozpoczęto wymianę słupów telefonicznych, sprawdzę czy na 
Marianowskiej też ujęto do wymiany, 
- wystąpimy o podcięcie gałęzi przy przejeździe, 
- tam musi być lewoskręt i przejście dla pieszych a od strony nastawni chodnik, 
zgłosimy do Powiatu jako priorytet na 2015 rok, 
- naprawę chodnika przy PSP zgłosimy, 
- wystąpimy do PGE o przestawienie słupa energetycznego przy ul. Jędrzejowskiej, 
- wystąpimy o wstawienie znaku ograniczenia prędkości do 40km. 
Pan Z. Gładki – wykosić rozjazd w Pawłowicach, FLUID będzie podpisywał umowę 
na wycinkę zakrzaczeń bo potrzebna im jest biomasa, zlecimy wycinkę i rozwiążą 
nam problem, 
Pan M. Gliwiński – mamy już dograne przejęcie parkingu i wtedy zaczniemy 
zagospodarowywać teren przy Przychodni Rodzinnej, 
- rozeznamy sprawę zakazu zatrzymywania się samochodów przy Przedszkolu. 
Pan J. Strzelec – wyrównanie kamieńca w Przełaju zlecimy ZUK. 
Pan N. Jawor – odprowadzenie wody od Zapusty przy drodze powiatowej, rozeznamy 
co po naszej stronie a co po stronie powiatu. 
Pan Z. Konieczny – wystąpimy o przeniesienie słupa. 
Pan A. Mysiara – chodnik Gródek w kierunku Tarnawy zgłosimy, tam jest nieduży 
odcinek. 
Ad. 17 



Radny S. Łazarski 
- odczytał pismo p. Osińskiego z Piołunki skierowane do Komisji Rewizyjnej, 
ustalono termin posiedzenia komisji. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                         Sekretarz                                   Przewodniczył 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


